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Beantwoording van de vragen 
Algemene inleiding  
Op dit moment zijn er veel werkzaamheden aan de nutsvoorzieningen. Veel in het kader van de energietransitie en de 
verbetering van het internetverkeer. Het gaat dan om vervanging en uitbreiding van het elektriciteitsnet en het 
aanbrengen van glasvezel. De gemeente Woerden is geen opdrachtgever en kan niet sturen of er concreet over 
communiceren.  
Wel zijn er afspraken waaraan de netbeheerders moeten voldoen. Zo is er voor elk werk in de openbare ruimte een 
instemmingsbesluit of een vergunning nodig. Dit is vastgelegd in de verordening Algemene verordening 
ondergrondse infrastructuren Woerden (AVOI).    
 
De werkzaamheden aan de nutsvoorzieningen zorgen altijd voor een afname van kwaliteit van de openbare ruimte. Om 
die reden is in de AVOI een degeneratievergoeding vastgelegd: de netbeheerders betalen naast leges voor het 
instemmings- of vergunning besluit ook een vergoeding om het kwaliteitsverlies in de openbare ruimte te dekken. De 
exacte regeling van de degeneratievergoeding zijn opgenomen in de ‘Schaderegeling ingravingen kabels en leidingen 
Woerden’.  
Na de werkzaamheden wordt door de gemeente dan ook herstel onderhoud gepleegd om de openbare ruimte op orde te 
brengen. Normaal gesproken pas als alle werkzaamheden zijn afgerond.  
Tijdens de werkzaamheden aan de nutsvoorzieningen, is er vanuit de gemeente toezicht op het werk om te zorgen dat 
stoepen, straten en groenvoorzieningen op een acceptabel en veilig niveau worden teruggebracht.       
   

1. Zijn er bij het college ook signalen binnen gekomen over de slechte staat van onderhoud van de Schilderswijk? 
(Ook naar aanleiding van de vervanging van gas en waterleiding) 

 
Antwoord:  
Ja, die zijn bij het college bekend gemaakt.  
 
   

2. Zo ja, hoeveel meldingen zijn hier het afgelopen jaar over gedaan? En wat is hiermee gebeurd? 

 
Antwoord:  
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Van 2022 tot 27 maart 2023 zijn 1347 meldingen gedaan m.b.t. de buurt Schilderskwartier.  
Hiervan zijn 166 meldingen gedaan over problemen met de verharding. 
Van deze 166 meldingen zijn 21 meldingen naar aanleiding van werkzaamheden aan het gasnetwerk, de waterleiding of 
de aanleg van het glasvezel.  

  
Afbeelding 1: 21 meldingen met als aanleiding werkzaamheden K&L.  
De melders zijn geïnformeerd voor zover de melders contactgegevens hebben achtergelaten. Elke melder heeft daarbij 
een maatwerk antwoord ontvangen.  
   

3. Wat heeft de gemeente aan communicatie gedaan ten tijde van de vervanging en nu bij het verwijderen van 
openbaar groen? 

 
Antwoord:  
Naar aanleiding van het werk aan de kabels en leidingen is op een aantal locaties het groen verwijderd voor de opslag 
van grond en zand, of om meer werkruimte te creëren voor de aannemer. Toen dat gebeurde is door groenbeheer 
gekeken of hetzelfde type groen terug moest komen. Dit werk was dan wel in opdracht van de gemeente. In enkele 
gevallen is besloten ander groen terug te brengen, zoals is vastgelegd in de SH van 2018. Hierin is afgesproken dat als er 
beplantingsvakken gerooid gaan worden, deze voor 30% worden terug gebracht als gras om zo aan de 
bezuinigingsopgave te voldoen.  
Hierover is gecommuniceerd, maar niet geparticipeerd met de omwonenden. Met ontevreden bewoners tot gevolg. In 
navolging daarop hebben alle bewoners een brief ontvangen met uitleg hierover. Op dit moment is de uitvoering aan het 
groen gestaakt en zijn wij met de bewoners in gesprek om de groeninrichting terug te plaatsen. Hierin nemen we ook het 
wijkplatform mee. Samen proberen wij zo het groen nog dit voorjaar tot ieders tevredenheid terug te krijgen.  
 
   

4. Waarom wordt er eerst gesnoeid en dan vervolgens het groen eruit getrokken? 

 
Antwoord  
Het groen dat naar aanleiding van de nutswerken wordt verwijderd, gebeurt op verzoek van de nutsbedrijven. Dit komt 
pas tijdens het werk op locatie naar voren. Samen met toezicht wordt dan bepaald wat, waar en hoe. Dit zijn lokale en 
onvoorziene situaties en zijn daarom niet te plannen of vooraf met beheer en onderhoud af te stemmen. Vandaar dat dit 
soms gebeurt.  
   

5. Is er overleg geweest met het wijkplatform Schilderskwartier? 
 
Antwoord  



Voor de communicatie vanuit de nutsbedrijven kunnen wij niet spreken. In het geval met het veranderen van het groen is 
er vooraf geen overleg met het platform geweest. Dit contact is nu wel gelegd tussen het wijkplatform, bewoners en de 
wijkambtenaar.  
   

6. Wanneer staat de speeltuin in het onderhoudsschema? 
 
Antwoord 

Deze speeltuin heeft in 2022 groot onderhoud gehad. De komende tijd is er geen planmatig groot onderhoud nodig. De 
glijbaan krijgt nog wel een nieuw zijpaneel. De speeltuin krijgt de komende jaren regulier onderhoud en wordt ook dit jaar 
weer geïnspecteerd volgens de WAS (Warenwetbesluit attractie- en speeltoestellen).  
   

7. Waarom wordt er niet eerst het straatwerk aangepakt en daarna het groen? 
 
Antwoord  

Los van een aantal afwijkingen (zie antw. 8), die hersteld moeten worden met middelen uit de degeneratievergoeding, 
hebben wij geen aanleiding om de verharding grootschalig aan te pakken. Ook voor het groen is dat er niet. In dit geval is 
het groen door de nutsbedrijven verwijderd. Daarom was het onverwachts nodig om na te denken over de aanplant van 
nieuw groen. Als er geen werk aan de nutsvoorzieningen was geweest, dan hadden wij geen groenvervanging hoeven 
doen. Omdat de gemeente hier niet de aanleiding was, kon zij ook niet sturen op het moment of afstemming zoeken met 
andere onderdelen zoals verharding. Normaal gesproken worden deze werken met elkaar afgestemd. Maar in dit 
uitzonderlijke geval was en is dat niet mogelijk geweest.  
 
 
   

8. Wanneer kan de wijk echt planmatig onderhoud tegemoetzien? 
 
Antwoord 

Dit kunnen wij niet aangeven. De raad is geïnformeerd dat er geen meerjarig planmatig onderhoud gepland wordt. Het 
beheer en onderhoud is ingericht op niveau veiligheid en zorgplicht. Dat maakt dat wij niet verder dan een jaar vooruit 
kunnen plannen. Voor verhardingen gaat het dit jaar om ruim 1.400 locaties waar kleine ingrepen op de veiligheid nodig 
zijn. Hier zitten ook verhardingen in het Schilderskwartier bij.  
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